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RM – KSS/9/01/14 

Protokół  
z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 

 Rady Miejskiej w Rzgowie 

odbytego w dniu 14 stycznia 2014 r.  

w Hali Sportowej w Rzgowie, pl. Szkolna 
 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Przewodniczący Komisji Marek Skalski 

udział wzięli członkowie Komisji wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu oraz zaproszeni goście w osobach Dyrektora GOK-u i GOSTiR-u 

Wojciecha Skibińskiego oraz Z-cy Burmistrza Jadwigi Pietrusińskiej wpisanych na listę 

obecności.  

Przewodniczący Komisji po powitaniu członków Komisji, zaproszonych gości i stwierdzeniu 

quorum uprawniającego do podejmowania decyzji, o godz. 13.15 rozpoczął posiedzenie 

Komisji zgodnie z zaproponowanym porządkiem: 

Porządek obrad: 

1. Omówienie Regulaminu wyjazdów organizowanych przez GOK. 

2. Funkcjonowanie hali sportowej (ocena wykorzystania obiektu). 

Na wstępie Z-ca Burmistrza Jadwiga Pietrusińska zasygnalizowała, że w dalszej części 

posiedzenia chce omówić funkcjonowanie Przedszkola Publicznego w Rzgowie.  

 

Ad.1.  

Komisji przedstawiono projekt Regulaminu wyjazdów organizowanych, finansowanych bądź 

współfinansowanych przez GOK. 

Zmiana polega na uszczegółowieniu obowiązującego jeszcze Regulaminu oraz wskazaniu 

krok po kroku, co należy zrobić by otrzymać przyzwolenie na możliwość wyjazdu.  

Na ok 60 tys. zł. przeznaczonych na wyjazdy, ponad 45 tys. zł przeznaczono na wyjazdy 

zespołów tanecznych, 7 tys. na Chór „Camerata”, 7 tys. zł na Orkiestrę Dętą, 2-3 tys. zł dla 

zespołu Sempre Cantare. Główna część dotacji wykorzystywana jest na zespoły taneczne. 

Rozwija sie koło fotograficzne, które również chciałoby zacząć korzystać z wyjazdów.   

Procedura ma wyglądać następująco: 

Opiekunowie grup składają wnioski do Dyrektora, które muszą zawierać cel i charakter 

wyjazdu, a także jego uzasadnienie, opis działalności grupy oraz wstępny kosztorys wyjazdu. 

Dyrektor przedkłada propozycję Burmistrzowi, który zaciąga opinii u Komisji Spraw 

Społecznych RM w Rzgowie.  

Regulamin wprowadza sztywne zasady pozeznawania pieniędzy na wyjazdy organizowane 

przez GOK.  

Komisja wniosła kilka poprawek. Ostateczny projekt Regulaminu stanowi załącznik do 

protokołu.  

 

Z-ca Burmistrza Jadwiga Pietrusińska przedstawiła problemy, z jakimi może borykać się 

Przedszkole Publiczne w Rzgowie.  

W lipcu ub. roku weszła zmiana ustawy o systemie oświaty, która wprowadziła 5 godziną 

naukę przedszkolną za darmo, natomiast każda dodatkowa godzina ma kosztować 1 zł.  

2 stycznia br. weszła kolejna zmiana ustawy o systemie oświaty, gdzie wprowadzono nowe 

zasady rekrutacji dla przedszkoli. Do przedszkola publicznego mają być w pierwszej 

kolejności przejmowane dzieci z terenu gminy.  

Od września 2015 r. wszystkie 4-latki mają mieć zapewnione miejsce w przedszkolu, od 

2017r. wszystkie 3-latki. W naszym przedszkolu na rok 2013/2014 jest przyjęte 180 dzieci, 

podzielonych na 7 grup, natomiast samych 6-latków w przedszkolu jest ok 40. Mimo 

rozbudowy przedszkola zrobiło sie dość ciasno. Nie ma jadalni, nie ma bawialni. Głównym 

powodem rozbudowy przedszkola była kuchnia. Gdyby cały rocznik 6-latków znalazł się w 
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szkole można założyć, że starczy miejsc, ale po wprowadzeniu opłaty 1 zł za dodatkowe 

godziny nie wiadomo. W związku z powyższym Pani Burmistrz zwróciła uwagę, że trzeba 

zacząć myśleć o rozbudowie przedszkola.  

 

Ad.2. 
Komisja porusza temat hali, gdyż zbliża sie podsumowanie pierwszego roku.  

W szczególności chodzi o informacje dotyczące zużycia budynku, ilości osób korzystających 

z urządzeń sali sportowej w tym okresie.   

Strona techniczna. Są małe usterki-naprawiane przez konserwatorów. Wszelkie usterki jakie 

będą widoczne do końca gwarancji będą usunięte. Urządzenie pracują bez zakłóceń, 

przeglądy robione są terminowo. W ramach gwarancji wykonywane są naprawy. 

Dyrektor Skibiński wypowiedział się w sprawie kolektorów gdyż po gminie krążą różne 

zdania.  

Kolektorów zaprojektowano dużo więcej niż potrzebuje Hala Sportowa. Miały one 

zabezpieczyć potrzeby instytucji, które w przyszłości miałby powstać. Część kolektorów 

została zasłonięta, gdyż jest za dużo gorącej wody na hali. W związku z czym albo trzeba ją 

spuszczać albo włączają sie pompy, które ją chłodzą i generują koszty za prąd. Z uwagi na 

powyższe część kolektorów została zasłonięta. Zmniejszono przydział gazu i prądu, aby nie 

generować kosztów.  

Zaproponowano przekierowanie nadmiaru ciepłej wody do ogrzewania. Należy sprawdzić czy 

gwarancja na halę nie zabrania takiego rozwiązania.  

Komisja poprosiła o informację ile osób korzysta z obiektów sportowych, a ile z Sali 

konferencyjnej.  

Wejście na hale: 2013 r. - ponad 61 tys. Ponad 20 tys. młodzieży szkolnej, 35 tys. wejścia 

popołudniowe. W tym miesiącu zostanie osiągnięta liczba 100 tys. wejść na część sportową i 

konferencyjną. Na sali konferencyjnej odbywają się zajęcia cykliczne i można określić 

średnią liczbę wejść. Komisja poprosiła o rozdzielenie wejść na część sportową i 

konferencyjną. 

Hala jest czynna od 8.00 do 20.30, w dni powszednie hala dla osób z poza szkół działa od 

15.00.  

Komisja zapytała jak wygląda zużycie hali. Kierownicy są od tego, aby sprawdzać stan 

techniczny na bieżąco. Zużycie sprzętu sportowego jest stałe. Konserwatorzy na bieżąco 

dokonują jego napraw, ale nie ma nic niepokojącego.  

Hala zorganizowała 36 imprez okolicznościowych. Są to imprezy niskobudżetowe.  

Jeżeli chodzi o korzystających z hali sportowej to około 75% to mieszkańcy gminy Rzgów.  

 

Komisja przeszła przez halę, aby ocenić jej wygląd i stan techniczny.  

 

  Na tym zakończono posiedzenie Komisji.  

 

 

 

  Protokołowała:                                                                             Przewodniczy 

Przewodniczący Komisji Spraw  

  Społecznych: 

 

  Marek Skalski 


